

ENGINEER FOR TECHNICAL AND PROGRAM DOCUMENTATION

Project

Railway automation and telemechanic systems. Development and implementation

Functions

1. Development of documentation for the software of automated workstations and controllers for managing railway automation facilities
2. Managing the documentation archive within the project
3. Participation in the creation of presentations and information materials
4. Participation in the preparation of documentation for certification
5. Translation of documentation and information materials (Russian/English/Azerbaijani)

Requirements for a candidate

1. Technical education
2. Software development skills
3. Ability to correctly express technical information in writing
4. Proficiency in Russian, English and Azerbaijani

Deadline for cv submission: 10/10/2022

CV to be sent to : cef@ufaz.az

ИНЖЕНЕР ПО ТЕХНИЧЕСКОЙ И ПРОГРАММНОЙ ДОКУМЕНТАЦИИ

ПРОЕКТ

Системы железнодорожной автоматики и телемеханики. Разработка и внедрение

ФУНКЦИИ

1. Разработка документации на программное обеспечение автоматизированных рабочих мест и контроллеров управления объектами железнодорожной автоматики
2. Управление архивом документации в рамках проекта
3. Участие в создании презентаций и информационных материалов
4. Участие в подготовке документации для сертификации
5. Перевод документации и информационных материалов (русский/английский/азербайджанский)

ТРЕБОВАНИЯ К КАНДИДАТУ

1. Техническое образование
2. Навыки создания программного обеспечения
3. Умение грамотно излагать техническую информацию в письменном виде
4. Уверенное владение русским, английским и азербайджанским языками